
Nálatok laknak-e állatok? 

 

Nálunk a macskák mindig is kint voltak tartva az udvaron, és ezt feltehetően így is fog 

maradni még egy jó ideig. Ha háziállatról van szó, akkor szerintem igenis kínzás egy ilyen 

állatot bent tartani.  

 

Ők a természetben érzik jól magukat, akár tetszik ez nekünk, akár nem.  

 

 
 

 

Gondoljunk csak bele! Nekünk se esne jól, ha örökre bezárnának minket a négy fal közé. Nem 

mellesleg pedig csupa szőr és kosz lesz tőlük minden. 

 

Igen, a benti állattartásnak is megvannak a maga előnyei. Nem veszélyezteti őket a forgalom, 

és nem is tudnak elszökni. Emellett pedig, ha nagy hideg telek lennének (habár ez ma már 

nem valószínű), akkor biztosan nekik is jobban esne a kemencepadkán kucorogni a melegben. 

 

 

Összességében én azt vallom, hogy a legjobb az, ha az állat bejöhet a lakásba, viszont ha ki 

akar menni, akkor ne zárjuk be, engedjük őt útjára. 
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